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Op dit moment is VWS, VNG en GGd-Ghor nog bezig met het verzamelen van input, de nota zal pas op zijn 
vroegst voor de zomervakantie klaar zijn. Daarnaast hebben wij als partij regelmatig gevraagd aan 
wethouder Bentvelzen om een preventiebeleid. Preventiebeleid vraagt om een brede blik sociaal domein 
breed, zou u willen overwegen om vanwege de integraliteit samen te werken met andere partijen binnen 
het Sociaal domein? Mede hierom zou het goed zijn de aanzet tot een nota uit te stellen, om de raad de 
gelegenheid te geven voorafgaand aan het stuk met elkaar de discussie te hebben over dit onderwerp via 
een infoavond. Kan u dat toezeggen? 

 
De landelijke nota zou ingaan per 1 januari 2025, maar deze is uitgesteld. De komende maanden 
werken wij aan een nieuw voorstel voor het lokaal gezondheidsbeleid. Hierin werken wij samen met 
partners die een rol hebben in het lokaal gezondheidsbeleid. Het is niet de bedoeling om te komen 
tot een gebundeld preventiebeleid. Preventie komt namelijk terug in meerdere beleidskaders, 
domeinen en uitvoering door partners. De afstemming en samenwerking is wel noodzakelijk en 
wordt ook gezocht. 

 
Daarnaast de volgende vragen: 
 
Is het gezien het komende ravijnjaar niet verstandig om in ieder geval te wachten tot de uitkomsten van het 
AZWA bekend zijn en de voorjaarbegroting uitsluitsel geeft over de beschikbare middelen? 

We zijn sinds 2023 voornemens nieuw beleid vast te stellen. Het laatste gezondheidsbeleid is van 
2019-2022 en daarom is een nieuw beleid noodzakelijk. Het opstellen van nieuw beleid is al eerder 
vanwege de ontwikkelingen rond IZA (Integraal Zorgakkoord) uitgesteld. In het coalitieakkoord is 
opgenomen dat we een ambitieus gezondheidsbeleid willen vaststellen en nog verdere uitstel past 
niet in de urgentie die we voelen als het aankomt op preventie. 

 
Waarom is er na de vorige nota die afliep in 2022 niet eerder gekozen om te komen tot een nieuwe nota? 

Dit had te maken met landelijke akkoorden die rond die periode zijn gesloten. In september 2022 is 
het Integraal Zorgakkoord gesloten en januari 2023 is het Gezond en Actief Leven Akkoord gesloten. 
We hebben prioriteit gegeven aan het werken aan deze akkoorden met bijbehorende Specifieke 
Uitkeringen (SPUK). 

 
Onder punt 3.: 
Roken: Kunt u aangeven welk percentage van het geheel bestaat uit jongeren? En of Vapen hierbij is 
meegenomen? 
Het genoemde percentage van 13,5% gaat louter om 18 jaar en ouder. 
 
Nader antwoord op de vraag over vapen komt het college nog mee, uiterlijk in Forum samenleving 
d.d. 8 april 2025. 

 
  



Overgewicht: Kunt u aangeven welk percentage nu is meegenomen van mensen die gebruik maken via hun 
ziektekostenverzekering aan een interventie vanuit de GLI? En welk deel hierbij is doorverwezen door de 
huisarts of POH? 
De cijfers in de RIB zijn gebaseerd op de gezondheidsgids van de GGD Haaglanden. 
 
Nader antwoord op de vraag komt het college nog mee, uiterlijk in Forum samenleving d.d. 8 april 
2025. 

 
Gezonde leefomgeving: de GGD geeft aan dat wij als gemeente zelf met oplossingen moeten komen. Waar 
denken wij hierbij aan? 

- Luchtkwaliteit, binnenkort zendt het college hiervoor een aparte raadsinformatiebrief naar de 
raad.  

- Huisvesting huisartsen, we willen ervoor zorgen dat in een groeiende stad elke inwoner zich bij 
een huisarts kan inschrijven.  

- Inrichting van de publieke ruimte zodat uitnodigt om te sporten en te bewegen. Hierbij valt te 
denken aan sportvelden, parken en bos om in te wandelen en laagdrempelige 
ontmoetingsplekken. 

- De link met de inzet van welzijn, bijvoorbeeld met flatcoaches. 
- Vergroening in de wijken, bijvoorbeeld de aanleg en uitbouw van kleine groenroutes waarbij 

de hele stad via groene routes verbonden is. 

 
Onder 4.: 
We zijn al een aantal jaren bezig met Happy fit, de onderbouwing van de getallen is verbeterd. Maar het 
effect is slecht meetbaar, daarnaast zijn er interventies de wel evidence based zijn goedgekeurd door het 
RIVM. Mede omdat we middelen zullen moeten gaan herschikken, zouden we kunnen kiezen om hiermee te 
stoppen. Worden wij als raad hierin meegenomen? 

 
De raad zal per raadsinformatiebrief de eindverantwoording van Happy Fit over 2023 en 2024 
ontvangen. In deze raadsinformatiebrief zal het college ook aangeven of we in relatie tot Happy Fit 
nog moeten herschikken of niet. De programma’s van JOGG en Happy Fit worden deels geïntegreerd, 
waardoor Happy Fit met erkende interventies kan werken. We verwachten deze raadsinformatiebrief 
in het tweede kwartaal van 2025 te sturen. 

  
Daarnaast doen wij mee aan de brede regeling voor buursportcoaches, deze worden nu beperkt ingezet. 
Mede gezien de voorstellen uit diverse nota’s om ouderen meer te laten bewegen. Wilt u overwegen om te 
kijken hoe we de buurtsportcoaches breder kunnen gaan inzetten? 

 
Tot en met 2026 ligt het plan rondom de brede regeling voor combinatiefunctionarissen zo goed als 
vast. Er kunnen wel kleine veranderingen gedaan worden, maar een heel nieuwe doelgroep is helaas 
niet mogelijk. In 2026 kan er weer nagedacht worden over het nieuwe plan voor 2027 en verder, mits 
er dan nog budget is. In dat plan zouden ouderen ook verder meegenomen kunnen worden. 

 


